
 

 

                       P R O T O K O L L 

 
                 LANGRENNSKOMITEMØTE nr. 19 - 2020 – 2019/2020 sesongen 

 

                        Norges Skiforbund Langrenn 

 
Dato:     Mandag 9. november 2020  

Sted:     Teams 

Tid:     kl. 2000 - 2100 

Langrennskomiteen: Torbjørn Skogstad (leder), Kari Mørkved Sylten (nestleder) 

Sindre Bergan, Per Morten Nyeng, Bjørg Sissel Kvannli,  

Marthe Kobbersletten Jensen  

Administrasjonen: Espen Bjervig, Ulf Morten Aune, Pål Rise, Gro Eide (referent) 

 

Saksnr. Sak 

 
01-19 
19/20 
 

 
Protokoll og agenda 
Godkjenning av agenda og protokoll fra LK-møte 18 – 28. september 2020. 
 

LKs vedtak: 

Langrennskomiteen vedtok protokoll fra LK-møte 18 – 2020. 

 

 
02-19 
19/20 
 

 
Budsjett 2020 
Langrennssjef Espen Bjervig innledet. Revidert koronabudsjett 2020 har ca. 4 mill. kr mer i 
inntekter da vi har hatt høyere inntekter i 2020 som skyldes at ikke signerte kontrakter ikke kunne 
legges inn i budsjettet. Disse ble signert i løpet av perioden, og ligger nå i regnskapet. Vi bruker i 
prinsippet 4 mill. kr mer på 21-sesongen enn vi hadde budsjettert med i 2020. Budsjettet 2021 
foreslås med underskudd på 2.9 mill. kr. Vi har tatt høyde for ekstra Covid19-kostnader. 
 

LKs vedtak: 

Langrennskomiteen tok budsjett 2021 til etterretning. 
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Beitostølen 2020 
Landslagskoordinator Ulf Morten Aune innledet om gjennomføring langrennsåpning Beitostølen. 
Forslaget er 200 personer totalt fordelt på 55 kvinner, 90 menn og 55 trenere/ledere/ski-industri. 
Kretsleddet er involvert og har tidligere besluttet at toppidrettssatsing er materialisert i regionlag. 
Smøresjef Stein Olav Snesrud vil ha tilgjengelige produkter for alle. Prinsippene for konseptet på 
Beito blir de samme på Gålå.  

 
LKs vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering og støtter det fremlagte konseptet for 

gjennomføring av langrennsåpning på Beitostølen med 200 personer i en kohort fordelt på 55 

kvinner, 90 menn og 55 trenere/ledere/ski-industri. 
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Northug AS 
Langrennssjef Espen Bjervig orienterte. Langrennsledelsen har gjennomført møter med Petter 
Northug og Northug AS. Ut ifra en totalvurdering ønsker Skiforbundet langrenn å hjelpe Petter, 
selv om det har vært trafikkovertredelser og innrømmelser av narkotikabruk, som det selvsagt tas 
avstand fra. Det er uansett viktig å ikke glemme at det er mennesket Petter som står i dette og 
som i tillegg har betydd mye for langrennssporten.  
  
LKs vedtak: 

Langrennskomiteen innstiller til Skistyret å videreføre eksisterende avtale med Northug AS med 
avtalte forpliktelser for Petter Northug og en enighet om at tilsvarende ikke skal skje igjen. 
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Eventuelt 
Ingen saker 
 


